
Több pénzt költenek 
idén haltelepítésre

A kiskunhalasi Sóstónál nagy gondot fordítanak a haltelepítésre

Idén mintegy húszmillió 
forintot költ haltelepítésre 
a kiskunhalasi Sóstó Sport
horgász Egyesület -  mond
ta Dobos János, a szervezet 
elnöke a legutóbbi haltelepí
tés alkalmával.

Pozsgai Ákos 
akos.pozsgai@mediaworks.hu

KISKUNHALAS Összesen tizen
öt mázsa dévérkeszeget en
gedtek az elmúlt napokban a 
halasi Sóstóba, a friss halállo
mány a Dunántúlról érkezett, 
amihez Dobos János egyesületi

 elnök szerint mostanság 
nehéz hozzájutni. -  A telepí
tett halállomány értéke vala
mivel több mint egymillió fo
rintba került, amit az egyesü
let a tagdíjakból, a horgászje
gyekből származó bevételből, 
valamint pályázati forrásból 
finanszíroz -  mondta lapunk
nak Dobos János.

Hozzátette, az idén a tava
lyinál nagyobb összeget, mint
egy húszmillió forintot ter
veznek haltelepítésre fordíta
ni, a meglévő dévérkeszegek 
-  amelyek a teljes állomány 
mintegy húsz százalékát

teszik ki - mellé pontyot, sül
lőt és balint szeretnének vásá
rolni és a tóba engedni.

A horgászok vezetője szólt 
arról is, hogy a lehullott csa
padékot illetően bizakodóak, 
mert az elmúlt évek legmaga
sabb vízszintjén áll a tó vize. 
Ez a csapadékos ősz mellett 
köszönhető annak, hogy egy 
kétszázmilliós önkormány
zati beruházás révén ma már 
a Felsővárosnak a csapadék
vize a tóba érkezik.

Gondot okoz azonban az 
enyhe téli időjárás, a tó vi
ze nem fagy be, így a nád le-

aratása a korábbi évekhez 
hasonlóan ismét csak rész
ben valósulhat meg, a tó kö
zepén lévő részen nem tud
ják levágni.

Az önkormányzat a soron 
következő képviselő-testü
leti ülésen tárgyalja majd, 
hogy idén is elengedje a ha
szonbérleti szerződésből adó
dó fizetési kötelezettségét az 
egyesületnek a korábbi évek
hez hasonlóan, az így meg
maradt összeget a vízután
pótlásra és a tó környezeté
nek karbantartására tudják 
majd fordítani.
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